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Aangepast: FJ 02-02-2024 
 

 Datum Onderwerp 
 

Portefeuillehouder Status 

1 25-01-2022 Rondvraag 
Bestemmingsplan Huyerenseweg n.a.v. commissievergadering van 12 oktober jl. en gesprek met de 
provincie hierover. 
Op de vraag van de heer Groothuis zegt wethouder Volmerink toe binnenkort met informatie naar de 
raad te komen. 
 

Wethouder Bekhuis Open 

2 15-02-2022 Bp. Langeveenseweg 36 Geesteren 
De heer Harmelink vraagt aandacht voor een blijvende herinnering aan het pand i.v.m. het boek Heilige 
Rita. Wethouder Volmerink zegt toe samen met wethouder Berning deze vraag mee te nemen naar 
Geesteren.  
 

Wethouder Berning Open 

3 25-10-2022 Programmajournaal 2022 
De heer Oude Hendriksman inzake de reservering Twente Board. 
Wethouder Bekhuis zegt toe de brief + opbouw van het bedrag per e-mail toe te sturen 
 

Wethouder Niens Open 

4 20-12-2022 Agendapunt 8 aankoop grond toekomstige woningbouwontwikkelingen in Geesteren 
Wethouder Bekhuis zegt toe de raad op de hoogte te houden van de eventuele uitkomsten van de 
vervolgafspraak met Stevo.  
 
 

Wethouder Bekhuis 
 

Voorstel raad: samenvoegen 
met toezegging 18.  

5 22-02-2023 Vragenuurtje  
Waarnemend burgemeester Hermans zegt toe dat als het proces rondom de vergunningaanvraag van 
het COA is afgerond om terug te kijken op het hele proces. 
 

Burgemeester Postma Open 

6 28-03-2023 Rondvraag 
De heer Te Kolsté inzake het artikel in de krant over de ouderen in Reutum die zich zorgen maken over 
het dorp. Is de wethouder bereid hier aandacht aan te schenken en de ouderen perspectief te bieden. 
Wethouder Bekhuis beantwoordt de vraag en zegt toe in gesprek te gaan met de ouderen in Reutum. 
 

Wethouder Bekhuis Open 

7 28-03-2023 Rondvraag 
De heer Nijhuis inzake het evenementenbeleid van Oldenzaal dat eenvoudiger is gemaakt voor 
evenementen en ondernemers. Hij vraagt of dit ook mogelijk is voor de gemeente Tubbergen. 
Wethouder Bekhuis beantwoordt de vraag en geeft aan hierop terug te komen.  
 

Wethouder Bekhuis Open 

8 30-05-2023 Agendapunt 14: Bestemmingsplan Buitengebied, Tutenbergweg 6 Vasse. 
De heer Wessels roept het college op om te kijken naar een stringenter handhavingsbeleid van illegale 
praktijken in het buitengebied.  
Wethouder Bekhuis zegt toe het handhavingsbeleid onder de loep te zullen nemen. Er zal gekeken 
worden of er een stuk naar de raad gestuurd kan worden. 

Burgemeester Postma Open 



9 30-05-2023 Agendapunt 17: Aanvullende bekostiging onderwijshuisvesting Aloysiusschool Geesteren 
Wethouder Berning zegt toe op een later moment terug te zullen komen op de zorgen over de financiën,  
kostenoverschrijding en waar tegenaan wordt gelopen bij aanbestedingen en hoe dit voorkomen kan 
worden. 
 

Wethouder Berning Beantwoord per e-mail op  
26-01-2024.  
 
Voorstel raad: afvoeren van de 
lijst.  
 

10 30-05-2023 Agendapunt 18: Vernieuwen dak en gevel zwembad De Vlaskoel 
In antwoord op een vraag van de heer Plegt zegt wethouder Bekhuis toe te laten toekomen wat er 
precies in het meerjaren onderhoudsplan zit en dat dit ook mee wordt genomen bij de perspectiefnota.  
 

Wethouder Bekhuis  Open 

11 30-05-2023 Rondvraag 
De heer Te Kolsté vraagt of de brochure ‘beleid voor windenergie in de gemeente Tubbergen’ naar alle 
huishoudens in de gemeente Tubbergen gestuurd kan worden.  
Wethouder Berning beantwoordt de vraag en geeft aan dat ze in kaart zou moeten brengen wat dit zou 
betekenen. Als dit ook gedeeld wordt door de andere fracties dan zou hiervoor een voorstel gemaakt 
kunnen worden. 
 

Wethouder Niens  Open 

12 27-06-2023 Vragenuurtje 
Burgemeester Hermans geeft aan dat de beweringen die in de brief van de dorpsraad Albergen zijn 
weergegeven intern worden bekeken en zal hier op een later moment op terug komen. 
   

Burgemeester Postma Open 

13 27-06-2023 Rondvraag 
De heer Oude Vrielink vraagt n.a.v. raadsbrief 38 (Wkb) of er m.b.t. dit onderwerp meer aandacht aan 
geschonken kan worden via de website van de gemeente. Wethouder Bekhuis zegt toe op het moment 
er meer bekend is de gemeente ook actief zal communiceren via de website en andere kanalen en de 
bedrijven hierop te wijzen.  
 

Wethouder Bekhuis Beantwoord per e-mail op  
26-01-2024.  
 
Voorstel raad: afvoeren van de 
lijst.  

14 18-07-2023 Agendapunt 12: Perspectiefnota 2024 Tubbergen 
Wethouder Bekhuis merkt op dat het college aan de slag is met het zoeken naar alternatieven voor 
zowel woningbouw en financiering en zegt toe dat het college hierop terug komt bij de raad. 
 

Wethouder Bekhuis Wordt beantwoord tijdens 
bijpraatsessie 
gronden/woningbouw  
26 maart 2024 
Voorstel raad: afvoeren van de 
lijst.  
 

15 18-07-2023 Agendapunt 12: Perspectiefnota 2024 Tubbergen 
Wethouder Bekhuis zegt toe dat het college de raad een lijstje stuurt over de aantallen die opgegeven 
zijn ten aanzien van de Woonvisie en ook wat op dit moment de stand is per kern, hoeveel gerealiseerd 
is en wat er nog te realiseren is tot 2030. 
 

Wethouder Bekhuis Wordt beantwoord tijdens 
bijpraatsessie 
gronden/woningbouw  
26 maart 2024 
 
Voorstel raad: afvoeren van de 
lijst.  
 



16 18-07-2023 Agendapunt 12: Perspectiefnota 2024 Tubbergen 
Naar aanleiding van de motie van de heer Hesselink over fietspaden zegt wethouder Niens toe het 
contact te zullen onderhouden met Twenterand en als zich een gelegenheid zal voordoen waarbij de 
middelen besteed gaan worden dat hier goed naar gekeken wordt. Als het college denkt dat het iets is 
dat prima is voor Tubbergen om op aan te haken, dan zal het college hier bij de raad op terugkomen. 
 

Wethouder Niens Beantwoord per mail op 
12/01/2024 
Voorstel raad: afvoeren van de 
lijst 

17 26-09-2023 Agendapunt 6: Beantwoording schriftelijke vragen fractie CDA: Initiatief BOOG 
Mevrouw Luttikhuis vraagt of wethouder Bekhuis de raad op de hoogte wil blijven houden van het 
proces rondom het initiatief BOOG.  
Wethouder Bekhuis zegt toe de raad op de hoogte te houden rondom de totale ontwikkelingen binnen 
het PPLG, inclusief het initiatief BOOG.  
 

Wethouder Bekhuis  Open 

18 26-09-2023 Agendapunt 11: Aankoop van gronden t.b.v. toekomstige bedrijventerreinontwikkeling Geesteren 
Wethouder Bekhuis zegt toe de beantwoording van de binnengekomen brief m.b.t. dit agendapunt naar 
de raad te sturen.  
 

Wethouder Bekhuis Open 

19 26-09-2023 Agendapunt 22: Evaluatie beleid huisvesting arbeidsmigranten 
De heer Hesselink vraagt of de raad de evaluatie kan ontvangen.   
Wethouder Bekhuis zegt toe te bekijken of de evaluatie apart nagestuurd kan worden.  
 

Wethouder Bekhuis Open 

20 26-09-2023 Rondvraag 
De heer Te Kolsté vraagt naar de lijst omtrent de staat van de kunstwerken.  
Wethouder Niens zegt toe dat medio volgend jaar een lijst gedeeld wordt met de raad.  
 

Wethouder Niens Open 

21 26-09-2023 Rondvraag 
Mevrouw De Boer vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot de Oekraïense vluchtelingen in de 
gemeente Tubbergen.  
Wethouder Bekhuis zegt toe om een totaal overzicht te sturen.  
 

Wethouder Bekhuis  Open 

22 31-10-2023 Rondvraag 
De heer Hesselink vraagt of het college bereid is om het inspreekrecht breder onder de aandacht te 
brengen via bijvoorbeeld sociale media of Op en Rond de Essen.  
Burgemeester Postma beantwoordt de vraag en zegt toe dit te onderzoeken en hier op korte termijn op 
terug te komen.  
 

Burgemeester Postma Open 

23 7-11-2023 Agendapunt 5 Begroting 2024 
Wethouder Berning zegt toe dat na het vaststellen van het gezondheidsbeleid, de sportnota, de 
cultuurnota en het armoedebeleid te bekijken hoe de ondersteuning van de vrijwilligers hierin wordt 
geregeld. 
 

Wethouder Berning Beantwoord per mail 
18/01/2024 
Voorstel raad:  
Afvoeren van de lijst 
 

24 19-12-2023 Agendapunt 20 Rondvraag Wethouder Bekhuis Open  



De heer Wessels vraagt naar aanleiding van een artikel in de Tubantia m.b.t. het feit dat een derde deel 
van de boeren die worden gecontroleerd op het gebied van bestrijdingsmiddelen zich niet aan de regels 
houden. Hoe groot is hiervan de impact op onze leefomgeving en de gezondheid voor de inwoners. 
Wethouder Bekhuis geeft aan deze vraag op een later moment te beantwoorden. 
 

25 30-01-2024 Agendapunt 3 Mededelingen 
Burgemeester Postma zegt toe dat zodra meer informatie bekend is over de planning van het COA en 
nadat we volgende week maandag met elkaar in overleg zijn geweest er daarna vanuit het college 
informatie met de hele raad gedeeld zal worden. De vraag over communicatie zal hierin meegenomen 
worden. 
 

Burgemeester Postma  Open  

26 30-01-2024 
 

Agendapunt 3 Mededelingen 
Het college beoordeelt op dit moment de stukken met betrekking tot het voorbereidingsbesluit voor wind 
dat het college van Gedeputeerde Staten genomen heeft. Het college zal hierop een zienswijze 
indienen en zal de raad informeren over deze zienswijze op het moment dat het college hierover een 
besluit genomen heeft.  
 

Wethouder Niens Open  

27 
 

30-01-2024 
 

Agendapunt 12 Motie Lijst Bindend advies Omgevingswet 
Wethouder Bekhuis zegt toe om de motie mee te nemen en om met een voorstel terug te komen bij de 
raad. Ook zegt wethouder Bekhuis toe om in de loop van dit jaar met een evaluatie te komen met 
betrekking tot rood voor rood, VAB en KGO beleid. 
 

Wethouder Bekhuis  Open  

 
 
Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 27 februari 2024,  
 
 
De gemeenteraad van Tubbergen, 
de waarnemend griffier,    de voorzitter,  
 
 
 
 
A.C. van Eck   Drs. A.H. Postma 

 


